



Studentradion 98.9

Styrelsemöte 2020-10-22

Närvarande

Ordförande	Erika Ansén	Ja	Reklamchef	Kalle Krusell	Ja
Stationschef	Sanna Larsson	Ja	Marknadschef	Lisa Söderberg	Ja, lämnade 17:08
Programchef	Clara Dahlgren	Ja	Musikchef	Astrid Philipson	Ja
Ekonomichef	Wilma Kinnunen	Nej	Teknikchef	Mårten Andersson	Ja
Sekreterare	David Mellqvist	Ja	Rekryteringschef	Oscar Thulin	Ja

Adjungerade

Hanna Walfridsson	Nyhetsansvarig	Johan Jonsson	Data-och streamingansvarig
-------------------	----------------	---------------	-------------------------------

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 16:16.

§2 Val av

a) Ordförande

Mötet väljer Erika Ansén som mötesordförande.

b) Sekreterare

Mötet väljer David Mellqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare

Mötet väljer Johan Jonsson som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar

Hanna Walfridsson och Johan Jonsson adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs med tillägg av §10 Hantering av covid.

§5 Tidigare protokoll

Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet

Avtal för föreningspoddar och programindelningar.

§7 Meddelanden

För fullständiga meddelanden, se [Bilaga 1](#).

§8 Uppföljning kickoff

Programchef: primärt sändarkonferensen. Ska det endast ingå i arbetsbeskrivningen? Ska vara ansvarig för redaktörernas arbetsbelastning samt förtydliga programchefens roll som vice-ordförande. Även poddverksamheten ska ingå i arbetsbeskrivningen.

Utbildning och rekryteringschef: ska slås ihop är tanken. Stryka vissa delar i beskrivningen för rekryteringschef.

Data- och streamingansvarig: diskuterades huruvida ansvarar för att ladda upp till kungliga biblioteket bör ligga på rollen. Det är enklare för Stationschef, eftersom Stationschef har bättre koll på när programmen sänds. Mer framtidsvision samt lagring. Även tillägget att vid godkännande av styrelse eller VOS få köpa in nytt material.

Nya arbetsbeskrivningar ska utformas. För ändringsförslag, se [Bilaga 2](#).

§9 Stormöte SRS

En person som visat intresse för att åka till stormötet. Vår käraste musikchef. Avgiften kommer att vara för fyra oavsett så vi kanske borde se till att fyra åker. Minst en person från VOS kommer åka.

§10 Hantering av covid

Radio Fyris: Kan vara svårt att göra allt på distans och det verkar även som att Radio Fyris helst inte vill ha allt på distans. Frågan blir därför om vi inte borde skjuta upp kursen. Nästa kurstillfälle nu på torsdagen kommer ske via zoom förhoppningsvis. Vi diskuterar kontinuerligt kursens utformning med deras stationschef.

Vår verksamhet: De som ska sända bör få sända. Säkerställa att inte allt för många befinner sig på radion. Endast nödvändiga möten, t.ex. de som ska sända eller de som behöver utföra styrelsearbete, ska ske på radion. De som, av rimliga skäl, inte vill fortsätta sända under denna period ska meddela helst sin redaktör, annars till programchefen. Dessa program ska även, om möjligt, se till att repriserna sänds, detta går att fixa genom kontakt med Stationschef. Ordförande ser till att detta når ut till medlemmarna, Stationschef ser till att detta tas upp med Ordförande för Utrikespolitiska föreningen.

§11 Övriga frågor

Tävling - rekrytera stödmedlemmar. Via sociala medier, kanske i samband med något av eventen. T.ex. musikhjälpen. Går det att göra detta i samband med ett företag/organisation? Typ presentkort eller biljetter till något. Primära tävlingsdeltagare är våra medlemmar. Vi skulle kunna lägga till i Google formuläret ett fält där de står "rekryterad av xx". Går även att göra nästa år då medlemslistan uppdateras vid årsskifte.

Arbetsgruppen för detta blir: Rekryteringschef, Ordförande samt Programchef.

Musikhjälpen (artister och programledare) - Hur många artister vill vi ha? Intresseanmälan. Alla får i uppdrag att fiska efter potentiella artister. Tilda kommer vara en av de tre programledarna som kommer sitta i studion. Hur ska vi välja de två andra programledarna? Bästa sätt vore med en intresseanmälan, för att se till att det blir bra. Tanken är att de ska vara "inlåsta" som på riktiga musikhjälpen. Många kommer behöva göra annat som t.ex. lägga musiken, hälsa artisterna och gästerna välkomna, hålla koll på summan och kanske en reporter på stan? Alla kan höra av sig och kolla om det finns något som kan lottas ut.

Ska vi vara i studion eller i ett större rum, t.ex. konferensrummet?

Hemsidan - fixa så att studentradion.com leder till den nya hemsidan. Inte slå på den stora trumman utan göra en lätt och liten release. Prioriteringen är att säkerställa att sändare kan få upp sina program igen.

§12 Nästa möte

Nästa möte är torsdag 5 november klockan 16:15.

§13 Mötets avslutande

Mötet avslutas 17:18.

Mötesordförande
Erika Ansén

Mötessekreterare
David Mellqvist

Protokolljusterare
Johan Jonsson